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 هینن و کوبیاک در کادر فنی 
تیم ملی والیبال ایران!

سـرمربی و کاپیتـان پیشـین تیـم ملـی والیبـال لهسـتان، هدایـت تیـم 
سـرمربی  هینـن  ویتالـی  می گیرنـد.  به عهـده  را  ایـران  والیبـال  ملـی 
تیـم ملـی  به تازگـی هدایـت  کـه  والیبـال لهسـتان  تیـم ملـی  پیشـین 
زنـان آلمـان را پذیرفتـه در صفحـه شـخصی اش نوشـت: »در پایـان 
رقابت هـای باشـگاهی، سـرمربی تیم ملـی والیبال ایران خواهم شـد. 
میهـاو کوبیـاک هـم به عنـوان مربـی در تیـم ملـی ایـران بـه مـن کمک 
از  به تازگـی  لهسـتان  ملـی  تیـم  پیشـین  کاپیتـان  کوبیـاک،  می کنـد.« 
بازی هـای ملـی اعـام بازنشسـتگی کـرده اسـت. البتـه ویتالـی هینـن، 
ایـن مطلـب را به عنـوان دروغ اول آوریـل منتشـر کـرد. گفتنـی اسـت، 
خـود  علنـی  و  ضدایرانـی  تفکـرات  به دلیـل  کوبیـاک  ایـن  از  پیـش 
به صـورت نمادیـن، توسـط فدراسـیون والیبـال لهسـتان جریمـه هـم 

شـده اسـت.

آغاز اردوی وزنه برداران از نیمه دوم فروردین
در  بـرای شـرکت  مـردان  و  زنـان  وزنه بـرداری  تیم هـای ملـی  اردوی 
نیمـه  از   ۲۰۲۲ آسـیایی  بازی هـای  و  اسـامی  کشـورهای  بازی هـای 
دوم فروردیـن مـاه آغـاز می شـود. بـا توجـه بـه در پیـش بـودن ایـن دو 
مسـابقه در تابسـتان، اردوهـا طبـق برنامـه اعـام شـده از سـوی کادر 
فنـی در تهـران اسـتارت می خورد.امسـال عـاوه بر وزنه بـرداران مرد، 
بانـوان ایرانـی هـم قـرار اسـت در هر دو مسـابقه حضور داشـته باشـند 
کـه بـه نظر می رسـد از شـانس زیـادی نیز برای کسـب مـدال خصوصاً 

در بازی هـای کشـورهای اسـامی برخـوردار هسـتند.

فیبا از راه اندازی سوپرلیگ غرب آسیا خبر داد
فدراسـیون جهانـی بسـکتبال از راه انـدازی سـوپرلیگ بسـکتبال غـرب 
آسـیا خبر داد که فینالیسـت های آن، سـهمیه جام باشـگاه های آسـیا 
منطقـه  برتـر  تیم هـای  شـامل  رقابت هـا  ایـن  می کننـد.  دریافـت  را 
غـرب آسـیا، خلیـج فـارس، هنـد و قزاقسـتان می شـود و یـک شـرکت 
اماراتـی به عنـوان شـریک تجـاری ایـن لیگ با فیبـا توافق کرده اسـت. 
طبـق اعـام فیبـا، ۹۶ مسـابقه در هفـت مـاه همزمـان بـا لیگ هـای 
قهرمـان  می شـود.  برگـزار  آسـیا  غـرب  منطقـه  کشـور   ۱۲ محلـی 
لیگ هـای قزاقسـتان و هنـد هـم در مرحلـه نهایی به ایـن لیگ اضافه 

می شـوند.
تیـم  هشـت  می شـود.  آغـاز   ۲۰۲۲ نوامبـر  از  آسـیا  غـرب  سـوپرلیگ 
فـارس  برتـر منطقـه خلیـج  تیـم  برتـر منطقـه غـرب آسـیا و هشـت 
به صـورت جداگانـه )رفـت و برگشـت( رقابـت می کننـد و قهرمان این 
مناطـق مشـخص خواهنـد شـد. سـه تیم برتـر هر یـک از مناطق غرب 
آسـیا و خلیـج فـارس بـه عـاوه تیم هـای قهرمـان بـا هند و قزاقسـتان 

در مرحلـه فینـال سـوپرلیگ غـرب آسـیا رقابـت می کننـد.
دو تیـم فینالیسـت ایـن رقابت هـا بـه جـام باشـگاه های آسـیا صعـود 
خواهنـد کـرد.در نهایـت قهرمـان جـام باشـگاه های آسـیا هم بـه جام 

باشـگاه های جهـان صعـود می کنـد.

کیش؛ آخرین اردوی دوومیدانی کاران ناشنوا
کیـش  جزیـره  در  برزیـل  المپیـک  بـرای  ناشـنوا  دوومیدانـی کار  سـه 
هاشـم  پیرایقرچمـن،  سـجاد  می دهنـد.  انجـام  را  تمرینـات  آخریـن 
بـه ترتیـب سـه دوومیدانـی کار مـواد پرتـاب  یـادگاری و یاشـار وقـار، 
دیسـک، ۱۰۰ متـر و پـرش طـول هسـتند کـه تـا ۲۰ فروردیـن مـاه در 
مجموعـه آفتـاب انقـاب تمریـن می کننـد و اواخـر فروردیـن مـاه تـا 
قبـل از سـفر بـه برزیـل بـرای آخریـن تمرینـات در جزیـره کیـش اردو 

می زننـد.

بدرقه تیراندازان مسافر برزیل به صرف افطاری
مرتضـی  حضـور  بـا  امشـب  جهانـی  مسـابقات  تیرانـدازان  بدرقـه 
جلسـات  سـالن  در  افطـاری  از  بعـد  فدراسـیون  رئیـس  قربانـی 

می شـود. برگـزار  فدراسـیون 
تیم هـای ملـی تفنـگ و تپانچـه بامداد سه شـنبه با ترکیـب کامل برای 
حضـور در مسـابقات جهانـی بـه برزیـل مـی رونـد و قـرار اسـت رئیس 
فدراسـیون امشـب در مراسـمی بـه صرف افطـاری آنهـا را بدرقه کند. 

مسـابقات جهانـی برزیـل ۲۰ تـا 3۰ فروردین برگزار می شـود.

مرادی خانه تکانی را شروع کرد
بـا حضـور علـی مـرادی در فدراسـیون وزنه بـرداری خانـه تکانـی در 
ایـن فدراسـیون آغـاز شـد. مـرادی کـه بـدون پاسـخ اسـتعام صندوق 
حمیـد  حمایـت  بـا  بازنشسـتگی اش  دربـاره  کشـوری  بازنشسـتگی 
در  اسـت،  برگشـته  فدراسـیون  بـه  وجوانـان  ورزش  وزیـر  سـجادی 
روزهای پایانی سـال گذشـته دسـت به خانه تکانی در این فدراسـیون 

زد. 
او پـس از حضـور دوبـاره اش در اولیـن اقـدام احـکام پایـان خدمـت 
کمیتـه  رئیـس  مالمیـر  حجت الاسـام  و  رئیـس  نایـب  باقـری  داوود 
فرهنگـی ایـن فدراسـیون را صـادر کـرد. مـرادی کـه از عملکـرد این دو 
در زمانـی کـه در فدراسـیون نبـود، ناراحـت بـود احـکام پایـان خدمت 
دو همـکار سـابق خـود را در روزهای پایانی سـال گذشـته صـادر کرد تا 

آنهـا مجبـور بـه تـرک فدراسـیون وزنه بـرداری شـوند.
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پریســا غفــاری/ مرحلــه نیمه نهایــی لیگ 
برتر بسکتبال از ۱۸ فروردین آغاز می شود. 
تیم هــای شــیمیدر قــم، شــهرداری گرگان 
و ذوب آهــن کــه با نتیجه ۲ بــر صفر، هفته 
قبل مقابل مس کرمان، مس رفســنجان و 
کاله به برتری رســیده بودند به این مرحله 
رســیدند. اما نظم آوران ســیرجان ســری را 
۲- یک از مهرام برد تا چهارمین تیم نیمه 
نهایی لقب بگیرد. نیمــه نهایی به صورت 
سه برد از پنج مسابقه برگزار می شود. نظم 
آوران سیرجان در حالی به جمع چهار تیم 
برتر رسید که کمتر کسی فکر می  کرد آنها از 
پس تیم پرســتاره مهــرام برآیند. تیمی که 
مصطفی  هاشــمی، سرمربی تیم ملی هم 
هدایت آن را برعهده داشــت. سیرجانی ها 
در روزی بــازی ســوم را بــه نفع خود پشــت 
ســر گذاشــتند کــه باشــگاه مهــرام بیانیــه 
شدیداللحنی را نسبت به رسانه ها و برخی 

صفحــات مجــازی روی خروجــی ســایت 
خــود و تعــدادی از خبرگزاری ها قــرار داده 
بــود. آنهــا در این بــازی جایی کــه ۱۸ امتیاز 
جلــو بودنــد در پایــان بــا ۱۰ امتیــاز اختاف 
باختند تا این مربی باخــت پورتوریکویی را 
هم تجربه کند. این دیدار حاشیه هایی هم 
داشت و مصطفی  هاشمی سرمربی مهرام 
در پایــان نیمــه اول، درگیری لفظــی با آرن 
داوودی داشت. به نحوی که  هاشمی برای 
گوشمالی کردن داوودی از روی بیلبوردهای 
تبلیغاتــی هــم گذشــت. مهــدی کامرانــی 
بازیکن با تجربه مهرام هم در جریان بازی 
اعتراضاتی به داوران داشت و یک تکنیکال 
هــم دریافت کــرد. حتی رقص مــوزون هم 

جلوی  هادی سالم انجام داد.
محمد شهریان، گارد راس تیم نظم آوران 
ســیرجان هم بعد از این برد با خوشــحالی 
از جنگیــدن تیمش برای رســیدن به فینال 

می  گویــد: »بــازی مهــرام همیشــه ســخت 
است، چه در فصل عادی، چه در پلی آف... 
یک مــاه و نیم تاش کردیــم و به چیزی که 
می خواســتیم رســیدیم. بســکتبال همیــن 
است، یک شب اشک شوق می  ریزی و یک 
شب اشک ناراحتی... حالا هم برای رسیدن 
به فینال می جنگیم تا به قهرمانی برسیم.«

او درخصوص پیروزی در بازی سوم آن هم 
وقتــی ۱۲ امتیاز عقب بودنــد، بیان می  کند: 
»وقتــی نیمه اول نتوانســتیم بــه چیزی که 
می خواســتیم برســیم، در رختکــن گفتیم: 
»تــه این بازی باخت اســت! اگر قرار اســت 
ببازیــم، برویــم مردانــه بجنگیــم و بازنــده 

شویم« و به زمین برگشتیم و...«
بازیکن نظم آوران به مصدومیت خود هم 
اشاره می  کند: »مچ پایم مصدوم بود و بین 
دو نیمه کلی لیدوکائین و مســکن اســتفاده 
کردم اما باز هم درد داشــتم! پس تعویض 
شــدم و کوارتر چهــارم به زمین آمــدم! اما 
برایم تجربه بسیار خوبی بود. اینکه با تیمی 
کــه در آن لیدر هســتم و می توانــم بازی  ای 
را کــه می خواهــم انجام  دهــم و به جمع ۴ 
تیم برتر برســم برایــم افتخار خیلی خیلی 
بزرگــی اســت.« با وجــود اینکه کمتر کســی 
فکــر می  کرد تیــم تازه لیــگ برتــری بتواند 
مهــرام را حــذف کنــد، می گوید: »همیشــه 
وقتی صحبــت می  کردیم )حتی با مدیران 
تیــم( می گفتیــم در بدبینانه تریــن حالــت 
پنجم می شــویم، اما همیشه نگاه مان به ۴ 
تیم بود. از روزی که مشخص شد به مهرام 
می خوریم، یک مــاه و نیم با این باور که به 

جمع ۴ تیم می رویم تمرین کردیم.«

می خواهم در  هانگژو نتیجه ای بهتر از جاکارتا بگیرم

کاظمی: مسابقات قهرمانی آسیا دستگرمی بود
فائزه زمانی/ ملی پوش قایقرانی با صید 4 مدال از آب های 
تایلنــد غوغــا به پــا کــرد. هدیــه کاظمی، پــارو زن کایــاک با 
گرفتن ۲ طا و ۲ نقره در مسابقات قهرمانی آسیا در فاصله 
5 مــاه مانــده به بازی هــای آســیایی  هانگــژو توانایی اش را 
بــه رخ حریفان کشــید. او کــه در بازی های آســیایی جاکارتا 
نقــره گرفتــه بود حــالا انتظار دارد کــه در  هانگــژو نتیجه ای 
بــه مراتب بهتر بگیــرد. او در گفت وگو با خبرنــگار »ایران« 
از مســابقات قهرمانــی آســیا - تایلنــد - کــه در تعطیــات 
نوروز برگزار شــد، صحبت کرد: »مســابقات قهرمانی آسیا 
مثل همیشه سطح خوبی داشت و تیم ها با توجه به دوری 
چندســاله از مســابقات، بــا نفــرات اصلــی به تایلنــد آمده 
بودند، البته کارمان در بازی های آســیایی ســخت تر خواهد 
بود و ممکن است بعضی کشورها مثل چین با نفرات بهتر 
و بیشــتری در  هانگژو حضور پیدا کنند ولی خوشــبختانه در 
این مســابقات توانســتیم رقبای قزاق و ازبک را که همیشه 
جــزو بهترین هــا هســتند آنالیز کــرده و براحتی از سدشــان 

بگذریــم.« کاظمی معتقد اســت قایقرانان آب های آرام با 
حضور مربی برزیلی پیشــرفت خوبی داشته اند: »تمرینات 
خوبــی را تــا الان پشــت ســر گذاشــته ایم. رکوردهایمان در 
این فصل نســبت به ســال های قبل بهتر شــده و پیشــرفت 
خوبــی داشــته ایم. قبــل از بازی های آســیایی جاکارتا تمام 
ســال در اردو بودیــم ولــی حــالا فقــط 6 مــاه اســت کــه بــا 
آمدن مربــی جدید پارو زده ایم و براحتی توانســتیم دوری 
از اردوهــا بــه خاطــر کرونــا را جبران کــرده و بــه رکوردهای 
مدنظر دســت یابیم. از روزی که مربی برزیلی آمده اســت 
روی تکنیک هایمــان کار کــرده و تمام هدفش به روز شــدن 
تکنیک هایمــان بــوده اســت. مــا تــا دقایــق آخــر تمرینات 
فنــی انجــام می  دادیــم و از یــک مــاه مانــده به مســابقات 
تایلنــد تمرینــات ســرعتی را شــروع کردیــم. هــدف اصلی 
پدروســنا از روز اول المپیــک پاریــس و قبــل آن بازی هــای 
آســیایی  هانگــژو بــود و ما بــرای مســابقات قهرمانی آســیا 
برنامه خاصی نداشــتیم و این مســابقات حکم دستگرمی 

بــود. حالا امیدوارم در این 5 ماه بتوانیــم با تمرینات بهتر 
نتایج مــان را در  هانگــژو تکــرار کنیــم. در ابتــدا جمعیــت 

قایقرانــان حاضــر در اردو زیــاد بود و کار ســخت 
ولــی الان اوضــاع بهتــر شــده و همگی شــیوه 

کار پدرو دســتمان آمده اســت. من ۱3 سال 
عضــو تیم ملــی بوده ام و بــا مربیان داخلی 
و خارجــی زیــادی کار کــرده ام امــا پدروســنا 

از همــان اول اعتمــاد بــه تفــس به ما 
تزریــق کــرد و ایــن بــاور را در مــا 

به وجود آورد کــه می  توانیم 
توانایی مــان  حداکثــر  از 

کنیــم.«  اســتفاده 
قایقرانــی  ملی پــوش 

امیــدوار اســت که در 
نتیجــه ای   هانگــژو 

بگیــرد:  جاکارتــا  از  بهتــر 

»تمرینات مــان را بــزودی بــرای بازی های آســیایی شــروع 
می  کنیــم و ایــن انتظــار را 
در  هانگــژو  کــه  دارم 
نتیجــه ای بــه مراتــب 
بــه  نســبت  بهتــر 
آســیایی  بازی هــای 
تــا  ر کا جا

بگیرم.«

مهــری رنجبــر/ علیرضا حقی ســرمربی 
تیم ملی دوچرخه سواری با اینکه تیمش 
ســال جدید را خوب شــروع کرد اما توقع 
بیشتری داشت. او 5 مدال قهرمانی آسیا 
را ایده آل می داند هرچند معتقد اســت 
رکابزنان می توانستند مدال های بیشتری 
بگیرند. از سویی او می گوید که اگر تیمش 
مدال های بیشــتری می گرفــت، عدالت 
زیر سؤال می رفت! عاوه بر این، حضور 
دوچرخه ســواران در تاجیکســتان بــدون 
حاشیه هم نبود؛ آنها حتی بدون لباس و 
کفش تا مرز از دست دادن مسابقات هم 

پیش رفتند.
ë  با مدال هایــی که بچه هــا در قهرمانی 

آســیا گرفتند، دوچرخه ســواری شــروع 
خوبی در سال جدید داشت.

خــوب شــروع شــد امــا توقع من بیشــتر 
بود. من می دانســتم تیمم خوب است، 
امــا بعضــی بــه اصطــاح کارشناســان 
را  جوانــان  اگرتیــم  مــن  نمی دانســتند. 
هــم کامل می بــردم حــالا مــدال طای 

استقامت را هم داشتیم.
ë چطور؟ 

محمــد درزی در اســتقامت جوانان تک 
و تنهــا بــا ۸ رکابــزن، 4 قــزاق و 4 ازبــک 
مســابقه داد و مــدال نقــره گرفــت. آنها 
انگار همه عضو یک تیم بودند. در حالی 
کــه 4 ورزشــکار ما بــا هــم نمی توانند کار 
کننــد. رکابزنــان ازبک و قــزاق مدال ها را 
به هم تعــارف می کردند و حتی در مواد 
مختلف ســر طا بــا هــم نمی جنگیدند 
و تنهــا در مــاده اســتقامت بزرگســالان 
ایــن قــدرت را نداشــتند. مــا بایــد طــا 
می گرفتیم. چایچی در مسابقه طوری پا 
زد که می گفتند او ورزشکار المپیکی است 
و در حد پورتور رکاب زده اســت. البته اگر 

تیــم مــا مدال هــای بیشــتری می گرفت 
عدالت خدا زیر سؤال می رفت.

ë پس از نتیجه راضی هستید؟ 
خدا خیلی ما را دوست داشت. به نظرم 
مدال هــای بچه های ما معجزه بود. تیم 
مردانــش  از  بهتــر  ازبکســتان  دختــران 
بــود. خــدا مــا را خیلــی دوســت داشــت 
کــه 3 مدال در اســتقامت جوانــان، امید 
و بزرگســالان گرفتیــم. اگــر پول داشــتیم 
کامــل می بردیــم شــرایط جــور  تیــم  و 
دیگری می شــد. علی لبیبی در تیم امید 
پایــی زد که هیچ دوچرخه ســوار امیدی، 
تا به حــال نزده بــود. رکابزن ششــدانگ 
اســت. البته کروکی خیلی ســنگین بود و 
آن چیــزی نبود که به مــا داده بودند. اگر 
کروکــی همانی بود که به مــا داده بودند، 
آیدین علیاری هم طا می گرفت. او در 4 

کیلومتر آخر مدال گرفت.
ë  ســرداوری مجیــد ناصری هــم به تیم 

کمک کرد؟
مجید ناصری مدال علیاری را زنده کرد. 
مــن روی تایمــی کــه زده بــود اعتــراض 
کــردم و قبــل از آن گفتنــد بایــد ۱5۰ دلار 
پرداخت کنی، بعد اما وقتی حرفم ثابت 
شد، پول نداده مدال را به علیاری دادند.

ë ظاهراً روزهای سختی داشتید؟ 
مــا آنجا هم مشــکل داشــتیم. بچه های 
مــا تــا ســه روز قبــل از مســابقات تمرین 
نداشــتند. چرا که ساک هایشان نرسید و 
لباس و کفش نداشــتند تــا تمرین کنند. 
شــاید بعضی هــا بگوینــد بهانه تراشــی 
می کنیــم، اما بــه دلیــل کمبود پــرواز به 
دوشــنبه بچه هــا دوچرخــه داشــتند امــا 
کفش و لباس نه. آنها روز قبل از مسابقه 
بالاخــره تمریــن کردند. بــاز هم خــدا را 
شــکر با پیگیری هاشــم کندی سرپرست 

فدراســیون لبــاس و کفــش از اســتانبول 
ســاک ها  اگــر  فرســتاد،  بچه هــا  بــرای 
نمی رســید کــه بچه هــا معلــوم نبــود به 
مســابقه برســند. آنهــا تا شــب مســابقه 
نمی دانســتند که شــرکت می کنند یا نه؟ 
شوک لباس شوک خیلی بدی به بچه ها 
داد.البته باز هم اینجا ناصری به داد تیم 
رسید. اگر او در جلسه نبود، تأیید استفاده 
از لبــاس دوم را نمی گرفتیــم. چــرا کــه 
هیچ تیمــی نمی تواند دو لبــاس بیاورد. 
مــن هــم قبل از ترکیــه چند تــا لباس در 
کولــه ام گذاشــته بــودم. چهار دســت که 
تیم تریل تیمی اســتفاده کنــد. از طرفی 
فاصله تجهیزات ما با  بقیه تیم ها خیلی 
زیاد است و مسابقه هم کم می روند. اما 
بقیه تیم ها شــرایط خیلی خوبــی دارند 
حتــی مغولســتان و تاجیکســتان، بایــد 
دوچرخه های ژاپن را می دیدید. مکانیک 
ما ساعت ۲-3 شب به اتاقش می رفت، 
در حالــی کــه مکانیک هیــچ تیمی قبل 
از مســابقه چرخ ها را درســت نمی کند و 
همه چیز را قباً درست می کنند و نهایت 
پنچری اســت. اما مکانیک تیم ما آنقدر 
کارش زیاد بود که شام و ناهار هم یادش 
می رفت بخورد. ما ماســاژور نیــاز داریم 
اما من خــودم بچه ها را در تاجیکســتان 
ماســاژ می دادم. هیچ مربــی این تعداد 
درخواست تســت دوپینگ را نمی دهد، 
اما من 5 بار درخواست تست دوپینگ را 
دادم، در حالی که قباً یک بار هم تست 

نمی دادند.
ë چرا ساک بچه ها نرسید؟ 

دو پــرواز بیشــتر از اســتانبول و دوبــی به 
دوشــنبه نیســت. آن هــم هواپیماهــای 
بچه هــا  از  دلیــل  همیــن  بــه  کوچــک، 
می پرسیدند ســاک برایتان اهمیت دارد 

یــا دوچرخــه. از طرفــی بــا مــا، تیم های 
عــراق، ازبکســتان، اندونــزی و بحریــن 
دوچرخــه  دو  بعضی هــا  و  بودنــد  هــم 
داشــتند. بــا ایــن حســاب وقتــی بچه هــا 
اولویــت دارد آنهــا  گفتنــد دوچرخه هــا 
ســاک ها را نیاوردنــد. معمــولاً دوچرخه 
سواران لباس و کفش هایشان را در کوله و 
دوچرخه شــان می گذارند، اما چند نفر از 
بچه های ما این کار را نکردند و به مشکل 
خوردند. البته تنهــا رکابزنان ما نبودند و 
تیم های دیگر هم این مشــکل را داشتند 

و حتی دستگاه فتوفینیش هم نرسید.
ë شما با تیم ادامه می دهید؟ 

من قرار اســت با سرپرســت فدراسیون 
جلســه ای داشــته باشــم و دربــاره همه 
چیز صحبت می کنم. اگر بمانم تســت 
دوپینــگ خــون و ادرار رکابزنــان برقرار 
می شــود، چــرا کــه بــا کنتــرل دوپینــگ 

روزهــای  بــه  ایــران  دوچرخه ســواری 
اوجش برمی گردد. البته در این جلســه 
دوچرخــه  از  بعضــی  دربــاره  حتمــاً 
ســواران هم صحبــت می کنــم. اعتقاد 
من این اســت کــه تیم جوان شــود ودو، 
ســه ســالی بی خیــال نتیجه شــویم تا با 
ســرمایه گذاری روی جوانــان ۱۰ ســال از 
تیم برداشت کنیم. بازیکن 3۰ ساله اگر 
قرار بود مدال بگیرد، تا حالا می گرفت. 
البتــه گنــج خانلــو، لبیبــی در اردو 7۰-

6۰ درصــد بودنــد امــا قهرمانــی آســیا 
۱۰۰ درصــد بودنــد، البتــه تیــم مدالش 
را مدیــون میر صمد پور ســیدی اســت. 
چایچــی و گنج خانلو هم در اســتقامت 
خیلــی خــوب بودند، اگــر خــودم رکاب 
می زدم تیم نقره می گرفت. پورســیدی 
در انفــرادی بــه دلیــل مریضــی مــدال 
برنــز را از دســت داد، او تنهــا بــه دلیــل 

جریمــه 3۰۰ فرانکی به ناچــار پا زد. اما 
بهنــام آرین در تایم تریــل تیمی پا نزد. 
ورزشکاری که وقتی او را بیرون گذاشتم 

دوستانش علیه من استوری گذاشتند.
ë  2022 از حالا به فکر بازی های آســیایی 

هانگژو هستید؟
خیلــی  کار  آســیایی  بازی هــای  در  مــا 
ســختی داریم. کره به دلیل تست مثبت 
کرونایــش بــه قهرمانی آســیا نیامــد. اما 
بــرای بازی های آســیا شــرایط ســخت تر 
می شود. البته وزارت باید برای تجهیزات 

به داد ما برسد، وگرنه فایده ندارد.
ë  با این شرایط وضعیت ما در رنکینگ 

چطور شد؟
با این حال امتیاز خوبی گرفتیم و تیم ما 
از رتبــه 7۹ رنکینگ جهان به 4۹ آمد و از 
۱۱ آسیا به ششمی رسید. البته فاصله ما 

با قزاقستان خیلی زیاد است. 

مدال بیشتر بدون تجهیزات عدالت نبود!
ناگفته های علیرضا حقی، سرمربی تیم ملی دوچرخه سواری از قهرمانی آسیا

بچه های ما تا شب مسابقه لباس و کفش نداشتند

ره
چه

گروه ورزشــی/ رضا مؤمنی مقدم 
ســرمربی تیم والیبال جوانان، 4 
ماه مانده به مسابقات قهرمانی 
آسیا از فردا دست به کار می شود. 
او کارش را با تست 6۰ بازیکن در 
ســه گروه ۲۰ نفره شروع می کند 
تــا بعد از ۹ روز، لیســتش را برای 
کار جــدی بــا ۲۸ بازیکــن ببندد. 
گفت و گــو  در  مقــدم  مؤمنــی 
بــا »ایــران« تأکیــد کــرد امســال 
کار  »امســال  دارد:  ســختی  کار 
ســخت تر شــده چرا که بازیکنان 
بــازی  مســابقه ای  هیــچ  در 
نداشــتند اما دوره هــای قبل تیم 
جوانــان به نام هــای مختلف در 
لیگ حاضر بود که تمرین خوبی 
بــرای بازیکنان بود. اما حالا بعد 
از جوانــان جهــان اکثــر بازیکنان 
تیم نداشــتند، یا اگر تیم داشتند 
فرصت بازی به آنها نمی رسید. 
مــا با این شــرایط آنهــا را باید به 
بهترین شرایط برگردانیم. البته 
بایــد مثــل تیــم نوجوانــان روی 
آنهــا کار و تفکرات مان را به آنها 
منتقل کنیم. همین مسأله کار را 
سخت می کند. به هر حال آنها را 
باید از نظر شرایط فنی و ذهنیت 

آماده مسابقات کنیم.«
عدم شــناخت از تیم های شــرق 
روزهــای  ایــن  دغدغــه  آســیا، 
اســت:  جوانــان  تیــم  ســرمربی 
»غیبــت تیم هــای کــره، ژاپــن و 

چین در دوره قبل، باعث شده تا 
ما شناختی از آنها نداشته باشیم. 
حریــف  اولیــن  ژاپــن  طرفــی  از 
ماســت. بنابرایــن بایــد آمادگی 
بازیکنان را به حدی برسانیم تا با 
کمترین مشکل وارد بازی شویم 
و برنده باشــیم و با شکست بقیه 

حریفان به فینال برسیم.«
آمادگــی  بــرای  مقــدم  مؤمنــی 
مــرزی  بــرون  اردوی  تیمــش، 
در  را  کاپ   avc در  حضــور  و 
اســت:  نوشــته  برنامــه اش 
»رقابت های والیبال جوانان آسیا 
آخــر خردادمــاه در چیــن تایپــه 
برگزار می شود که فرصت 4 ماهه 
بــرای کار داریــم. البتــه مــن یک 
اردوی تدارکاتی برون مرزی برای 
تیم در تیرماه مدنظرم اســت که 
هنوز کشــورش مشخص نیست، 
اما جایی می رویم که به نفع تیم 

باشــد. از طرف دیگر تیم جوانان 
به نمایندگی از والیبال ایران، ۱5 
روز قبل از قهرمانــی درavc کاپ 
شــرکت می کند.« ســرمربی تیم 
جوانــان avc کاپ را میدان جدی 
برای محک بازیکنانش می داند: 
»بــه نظرم جــدای از نتیجه، تیم 
جوانان در ایــن رقابت ها ارزیابی 
مــا  بچه هــای  می شــود.  خوبــی 
شــناختی از تیم های شــرق آسیا 
 avc ندارند و بنابراین بــا بازی در
کاپ، بــا ســبک بــازی آنها آشــنا 
می شــوند کــه در قهرمانی آســیا 
کمک زیادی به آنها می کند.« او 
هدفش را تربیت بازیکنانی برای 
تیــم ملــی بزرگســالان می داند: 
»هدف اصلی ما پرورش نســلی 
بــرای حضور در تیم ملی اســت؛ 
بازیکنانــی کــه از نظــر اخاقــی و 

فنی حرفه ای باشند.«

وداع مهرام پرمهره با لیگ بسکتبال

شهریان: باور داشتیم که به نیمه نهایی می  رویم
سرمربی تیم والیبال جوانان از فردا دست به کار می شود

مؤمنی مقدم: کار سخت تر شده است
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